

Carta Aliran Latihan Industri EEE350. Diploma FKE 2019 Pasir Gudang.

PIHAK TERLIBAT	ALIRAN KERJA	PROSES KERJA	MINGGU	REKOD
	MULA			
KLI		KLI Memberi notis taklimat pertama kepada pelajar - pelajar.	1	Notis ditampal di papan kenyataan fakulti dan/ atau melalui media sosial
KLI		KLI mengadakan taklimat pertama kepada pelajar.	2	
KLI		KLI kongsi pautan kepada Garis Panduan LI termasuk (borang - borang / surat yg berkaitan) kepada pelajar.	2	Semua appendix, flow chart, Slaid taklimat
P		Pelajar menghantar borang -borang yang diedarkan bersama resume kepada industri.	2-5	Appendix A(resume) B, C, G
P	Tidak terima	Pihak industri memberikan maklumbalas.	2-5	
P	Terima	Pelajar mengesahkan penerimaan / penolakan tawaran kepada industri.	2-5	
P / KLI		Pelajar menyerahkan salinan surat tawaran industri kepada KLI.		Appendix C Notis ditampal di papan kenyataan fakulti dan/ atau melalui media sosial
P / KLI		KLI Memberi notis taklimat kedua kepada pelajar - pelajar.	2-10	
P / KLI		KLI mengadakan taklimat kedua kepada pelajar.	13	
P / KLI		Pelajar lapor diri di industri dan mula menjalani latihan industri selama 8 minggu.	14	Appendix I, J, K, L
P		Industri untuk mklumkan KLI bahawa pelajar telah lapor diri untuk latihan industri.	20	
PI / P		Pelajar kemaskinikan Log Book setiap hari. Memastikan Logbook di ulas dan di tandatangan oleh PI setiap minggu.	21	Appendix F
P			20-27	Buku log
	A			

TAMAT

PIHAK TERLIBAT	ALIRAN KERJA	PROSES KERJA	MINGGU	REKOD
	A			
KLI		KLI menyediakan senarai lengkap pelajar dan pensyarah pelawat (PP)	20-27	
PP / P		PP menghubungi pelajar / industri untuk mengatur lawatan	25-27	
PP / P		PP melawat pelajar di industri	25-27	Sijil Penghargaan kepada industri dan Appendix J & K
P / PP		Pelajar memastikan PP akan datang melawat dan maklumkan kepada PI	25-27	
	tidak maklumkan	PP akan melawat. Tarikh ditetapkan	25-27	
PP / PI / P	Sudah ditetapkan tarikh	PP dan PI menilai pelajar. PI mendapatkan borang penilaian dari Pelajar/PP	25-27	Appendix J & K
P		Pelajar selesai menjalani latihan industri dan melapor diri di kampus	28	
P / PP		Pelajar menyerahkan Student's eval form , buku log dan laporan latihan industri kepada PP.	32	a) Appendix I b)Logbook. c Laporan latihan industri
PP		PP menilai logbook dan laporan latihan industri	33-34	a) Appendix I b)Logbook. c Laporan latihan industri
PP / KLI		PP menyerahkan semua borang-borang penilaian yang lengkap kepada KLI.	35-36	Appendix I, J, K, L
KLI		KLI memasukkan markah ke dalam sistem RES Unit Peperiksaan HEA		Ketika sistem RES Unit Peperiksaan HEA dibuka
	TAMAT			

---

**CATATAN:**

KL: Koordinator Latihan Industri

PP: Pemsyarah Pelawat

PI : Penyelia Industri

P : Pelajar